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Zápis z jednání   

Valné hromady České bowlingové asociace 

Datum: 20. června 2021 
Místo:  Praha-Strahov, sídlo České unie sportu, Zátopkova 100/2, Praha 6 
 
Řízením jednání byl pověřen Karel Vopička, prezident ČBA. 
Zapisovatelem byl stanoven Vojtěch Rosenberger. 
Delegáti splnili všechny potřebné epidemiologické podmínky pro svoji účast na tomto jednání. 
 

Program 
1.  Zahájení 
2.  Volba mandátové, návrhové a volební komise 
3.  Zpráva o činnosti ČBA a hospodaření ČBA 
4.  Volba prezidenta, 1. viceprezidenta a 2. viceprezidenta ČBA 
5.  Návrh činnosti ČBA na další období 
6.  Různé – diskuze 
7.  Závěr 

Zápis 

1. Zahájení 

Jednání zahájil v 14:01 prezident ČBA Karel Vopička, který přivítal a pozdravil všechny přítomné. Poté 
navrhl, aby řídil i jednání. Karel Vopička požádal delegáty o minutu ticha za čestného předsedu Vladimíra 
Tlamku, který zesnul. Po tomto vzdání holdu, Karel Vopička seznámil přítomné s programem a 
s procedurálním postupem.     
 

2. Volba mandátové, návrhové a volební komise 

Volby členů komisí probíhaly hlasováním en bloc, hlasovalo se postupně o každé komisi jednotlivě. 
Mandátová komise  Jitka Nosková   
    Jiří Marval  
    Jiří Beran ml. 
    Volba členů komise - jednomyslně pro.   
    Komise zvolila svého předsedu, jímž se stala Jitka Nosková 
Volební komise  Jitka Nosková  
    Jan Čepelák 
             Jan Macek 
    Eva Burianová 
             Josef Čepelák 

Volba členů komise – jednomyslně pro 
    Komise zvolila svého předsedu, jímž se stal Josef Čepelák 
Návrhová komise  Vojtěch Rosenberger 
    Karel Vopička 
    Jiří Beran ml. 

Volba členů komise – jednomyslně pro 
    Komise zvolila svého předsedu, jímž se stal Vojtěch Rosenberger  
 
Po volbě komisí následovala zpráva Mandátové komise: 
Celkem účast  29   mandátů z 36 pozvaných, tj. 80,55 %. 
VH ČBA je usnášeníschopná. 
 

3. Zpráva o činnosti ČBA a hospodaření ČBA 

Zprávu o činnosti a hospodaření ČBA za období 2017-2020 přednesl prezident ČBA Karel Vopička.   
Přednesl a zhodnotil čtyřletou práci asociace, zejména popsal základní charakteristiku, účel, hlavní a vedlejší 
činnost, strukturu organizace, členskou základnu a vlastní činnost spolku za období 2017-2020. Zhodnotil 
zejména jednání s MŠMT, NSA, ČKBF a jednání vlastního VV ČBA, získání a správu dotací a dotačních 
programů, schopnost financování spolku, jeho rozvoj a strategii na další období, přípravu veškerých 
dokumentů a administraci spojenou se soutěžemi. Vyslovil poděkování za sportovní úspěchy nejen 
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reprezentace a jednotlivých reprezentantů na ME, ale i poděkování v domácích soutěžích. Dále neopomněl 
rostoucí členskou základnu, která je základem veškerého našeho dění a práci s ní.   
Souběžně s činnosti prezident přednesl zprávu o hospodaření ČBA, kde VV ČBA po celé sledované období 
2017-2020 hospodařil správně, hospodárně, účelně, efektivně, plnil si všechny státem zákonné povinnosti a 
jednal se vší obezřetností.   
 
V závěru své zprávy konstatoval, že se povedlo bowling v ČR dále rozvíjet, zvednout jeho úroveň, zvýšit 
členskou základnu a stát se nedílnou součástí české sportovní obce. Prezident poděkoval všem aktivním 
členům za práci pro ČBA.   

4. Volba prezidenta a viceprezidentů ČBA 

Předsedající požádal volební komisi o zahájení volební procedury. Volební komise projednala a ověřila 
navržené kandidáty. Volby proběhly v souladu s volebním řádem, nejdříve proběhla volba prezidenta ČBA, 
poté volba 1. a 2. viceprezidenta ČBA.  
 
Po sečtení hlasů vyhlásil předseda Volební komise Josef Čepelák výsledky: 
Volba prezidenta  - Karel Vopička  28 hlasů z 29 možných (tj. 96,55%) 
Volba 1. viceprezident  - Jiří Beran st.  27.hlasů z 29 možných (tj. 93,10%) 
Volba 2. viceprezidenta - Jan Spáčil   28 hlasů z 29 možných (tj. 96,55%) 
Prezidentem ČBA byl zvolen Karel Vopička, 
1. viceprezidentem ČBA byl zvolen Jiří Beran st.     , 
2. viceprezidentem ČBA byl zvolen Jan Spáčil. 
 
Prezident poděkoval za práci předchozímu prezidiu ČBA. 
 

5. Návrh činnosti ČBA na další období 

Následovala rozprava o návrhu na činnost ČBA v dalším období, kde mimo reprezentaci a tuzemské soutěže 
prezident informoval o úsilí a snaze na zařazení bowlingu na olympiádu 2028. Hovořil také o úkolu asociace 
pro zvyšování povědomí a informací o sportovním bowlingu mezi širokou veřejností v naší zemi, která by 
měla pomoci nejenom výše uvedené snaze, ale měla by napomoct i dalšímu rozšiřování aktivní členské 
základny a růstu všech soutěží, lig a turnajů.  
 

6. Různé - Diskuse 

Vojtěch Rosenberger ve svém příspěvku poděkoval prezidiu ČBA za skvělou, důležitou, kvalitní a nelehkou 
práci při dotačních programech pro náš bowling.  
 

7. Závěr 

 
Předseda Návrhové komise Vojtěch Rosenberger přednesl návrh usnesení, o kterém bylo hlasováno an 
bloc.  
Výsledek hlasování: přijato jednomyslně (100% hlasů). 
Text usnesení je v příloze zápisu. 
 
Řídící jednání Karel Vopička poděkoval všem účastníkům VH ČBA a ukončil Valnou hromadu v 14.51 hod. 
 
 
Zapsal: Vojtěch Rosenberger 
 
 
Praha-Strahov 20. 6. 2021 
 
 
 
Karel Vopička, v. r.        
Prezident ČBA        
 
 
Příloha č. 1: Usnesení Valné hromady ČBA ze dne 20. 6. 2021 
Příloha č. 2: Prezenční listina Valné hromady ČBA ze dne 20. 6. 2021



 

Příloha č. 1: Usnesení  

Valné hromady České bowlingové asociace 
ze dne 20. 6. 2021  

 
Valná hromada ČBA 

 
1. Vzala na vědomí 

 
- Zprávu o plnění usnesení z poslední VH ČBA ze dne 24. 6. 2017, 

- Volbu mandátové, návrhové a volební komise,  

- Zprávu o činnosti a hospodaření ČBA, 

- Návrh činnosti ČBA na další období, 

- Zprávu Mandátové komise: 

 

       Celkem účast 29 mandátů z 36 pozvaných, tj. 80,55 % a VH ČBA byla  
    usnášeníschopná. 
 
      -    Diskusi 
                                          

2. Schválila 
 

- Návrh činnosti ČBA na další období.  

 
3. Zvolila 

 
- Prezidenta ČBA    – Karel Vopička 
-  1. Viceprezidenta ČBA  – Jiří Beran st. 

      -  2. Viceprezidenta ČBA  – Jan Spáčil 
 
 

4. Uložila 
  

       - VV ČBA nadále sledovat a usilovat o možnost zařadit bowling na olympiádu v nejbližším možném 
termínu Olympijských her. 
      - Prezidentovi nadále jednat s MŠMT a NSA a ostatními orgány státní správy a samosprávy o 
možnostech financování a rozvoji bowlingu v ČR. 
      - V návaznosti na reakce na výsledky ankety NSA o oblíbenosti sportů v ČR ukládá Prezídiu i VV ČBA 
zintenzivnit existující a iniciovat nové dlouhodobé propagační a PR aktivity a programy vedoucí ke 
zvýšenému povědomí o sportovním bowlingu a zájmu veřejnosti o něj. 
 
 
Předseda návrhové komise: Vojtěch Rosenberger 
 
 
Praha-Strahov 20. 6. 2021 
 
 
 
Karel Vopička, v. r.        
Prezident ČBA        


